
 PROTOKÓŁ nr V/2024 

Z V SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 28 sierpnia 2024 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady V sesji Rady Miejskiej Sierpca IX kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostały ok. godz. 14:05 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Justyna Babecka 

2. Artur Dariusz Balcerowski 

3. Przemysław Bukowski 

4. Zbigniew Długokęcki 

5. Joanna Frej 

6. Waldemar Frydrychowicz 

7. Barbara Gil 

8. Krzysztof Kacperski 

9. Dariusz Malanowski 

10. Michał Roznoch 

11. Krzysztof Rudowski 

12. Dariusz Sieciński 

13. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

14. Krzysztof Skrzyński 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zadał pytanie, czy są jakieś uwagi do 

porządku obrad – załącznik nr 2. 

Głos zabrał Burmistrz, p. J. Perzyński, zgłaszając wniosek formalny o zdjęcie  

z porządku obrad pkt. 6 z uwagi na rozpoczynające się wybory do Zarządów Osiedli, 

gdzie będą wybrani nowi przewodniczący i to z nimi należałoby skonsultować zapisy 

nowego statutu. 

Następnie Przewodniczący Komisji ds. nazewnictwa ulic i placów, p. Z. Długokęcki, 

zgłosił wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad pkt. 16, ponieważ wpłynęło 

kolejne pismo od mieszkańców ulicy w sprawie nadania nazwy wynikające z braku 

zgody mieszkańców na nadanie nazwy bohatera sierpeckiego. 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Burmistrza Miasta Sierpca o zdjęcie z porządku obrad pkt. 6.  



Rada w Głosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 2 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof 

Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Barbara Gil, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Frej, Krzysztof Kacperski 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Przewodniczącego ds. nazewnictwa ulic i placów o zdjęcie  

z porządku obrad pkt. 16.  

Rada w Głosowaniu: 13 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 4 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Frej, Krzysztof Kacperski 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad po zmianach.  

Rada w Głosowaniu: 13 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad po zmianach – załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 



NIEOBECNI (2) 

Joanna Frej, Krzysztof Kacperski 

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji RM.  

4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji. 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, p. A. Balcerowski, 

informując o pierwszej kontroli Komisji, która odbyła się w Pracowni Dokumentacji 

Dziejów Miasta Sierpc. Informacje na temat przebiegu Komisji Budżetu w dniu  

27 sierpnia br. przekazał Wiceprzewodniczący Komisji, p. D. Sieciński. Następnie głos 

zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, p. J. Szewczykowska, zdając relację z jej 

posiedzeń w dniach 3 lipca i 26 sierpnia br., na których rozpatrywana była skarga na 

Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 2 w Sierpcu. Przewodniczący Komisji Oświaty,  

p. W. Frydrychowicz, omówił tematykę i przebieg posiedzenia, które odbyło się  

w dniu 26 sierpnia br. Na temat posiedzenia Komisji Weryfikacyjnej w dniu 23 sierpnia 

br. informacji udzieliła jej Przewodnicząca, p. B. Gil. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 25 maja 

2024 r. do 23 sierpnia 2024 r. -  załącznik nr 6 

 6. Uchwała RM ws. nadania statutów Osiedlom od Nr 1 do Nr 7 położonym na 

terenie miasta Sierpca. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 7. Uchwała RM ws. przyjęcia aktualizacji na lata 2024 - 2026 Wieloletniego Planu 

Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych będących w 

posiadaniu Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej "EMPEGEK" Sp. z o.o. 

w Sierpcu. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił o głos Dyrektora EMPEGEK,  

p. P. Pakiełę, który omówił szczegóły i założenia projektu uchwały oraz 

poinformował, iż uzyskał on pozytywną opinię Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie z dnia 4 lipca br. Radna, p. B. Gil, zapytała, ile jest jeszcze 

bezodpływowych zbiorników na ul. Mickiewicza i jakie będą skutki dla mieszkańców, 

jeżeli nastąpią przesunięcia w wykonaniu inwestycji? Pan Pakieła odpowiedział 

przytaczając wiersz drugi części drugiej tabeli załącznika do uchwały. W odpowiedzi 

na drugie pytanie Dyrektor wyjaśnił, że na pewno terminy nie przesuną się i musi 

środków starczyć na potrzeby rozwojowe w zakresie zaopatrzenia w wodę, to jest 

priorytet. Na to zawsze pieniądze zostaną znalezione i niezależnie od sytuacji te sieci 

wodociągowe zostaną wybudowane. Jeśli chodzi o kanalizację sanitarną, to dana 

posesja jeszcze rok, czy dwa poczeka na przyłączenie się do sieci. 

Wiceprzewodniczący RM, p. K. Rudowski, zapytał, czy na terenie miasta są jeszcze 

mieszkańcy niepodłączeni do sieci wodociągowej i ilu by ich było oraz jaka liczba 

mieszkańców nie jest jeszcze podłączona do sieci kanalizacyjnej? Pan Pakieła 

odpowiedział, że jeśli chodzi o sieć wodociągową, to takich informacji nie ma, 

ponieważ miasto jest zwodociągowane prawie w 100% a jeśli jej gdzieś nie ma, to 

mowa jest tu wyłącznie o nowo budowanych posesjach, co jest zawarte w tabeli. 

Natomiast w przypadku sieci kanalizacji sanitarnej, to wiele posesji nie jest 

przyłączonych, ponad 2 000 osób na terenie miasta, z czego 200 posesji, to są 

posesje, gdzie kiedyś wybudowano sieci kanalizacyjne, natomiast nie wybudowano 



odgałęzień, czyli sprzed 20 lat. Dodał, że są również miejsca z odgałęzieniami, ale 

mieszkańcy nie decydują się na podłączenie do kanalizacji. Dodał, iż istnieją 

instrumenty, łącznie z mandatami, aby takiego mieszkańca zmusić, ale to nie należy 

do spółki. Radny, p. W. Frydrychowicz, zapytał, czy będzie obligatoryjne 

podłączenie się mieszkańców do sieci kanalizacyjnej, np. ze skutkami prawnymi, czy 

to jest cały czas dobrowolność? Pan Pakieła odpowiedział, że generalnie 

dobrowolności nie ma, poczynając od tego, że na terenie miasta obowiązuje 

regulamin utrzymania czystości i porządku przyjęty przez Radę Miejską. Radny,  

p. K. Skrzyński, zapytał, czy Rada mogłaby otrzymać zestawienie ulic, jak ta sieć 

kanalizacji jest rozłożona w Sierpcu, ewentualnie z wykazem, na których ulicach 

jeszcze tej sieci nie ma a jeśli jest, to gdzie nie ma przyłączeń. Dyrektor EMPEGEK 

powiedział, że takie zestawienie może być przedstawione. Radny Skrzyński  

w uzupełnieniu dodał, że nie chodzi o te nowo powstałe ulice znajdujące się daleko 

od oczyszczalni, tylko te już istniejące. Radna, p. B. Gil, zapytała, ile kosztuje 

podłączenie i czy mieszkańcy, którzy nie mogą wpłacić całej sumy, mogą mieć to 

rozłożone na raty? Pan Pakieła odpowiedział, że jeśli chodzi o koszt podłączenia, to 

jest on uzależniony od wielu czynników i każdy przypadek jest inny i średnio wynosi 

kilka tysięcy złotych. Zdarzały się również sytuacje, iż rozkładano tę kwotę na raty, 

jeśli ktoś udowodni swoją trudną sytuację. Radna Gil zapytała jeszcze, czy EMPEGEK 

sprzedaje nawozy i polepszacze gleby? Pan Pakieła odpowiedział, że jest 

sprzedawany środek poprawiający właściwości gleby, czyli polepszacz gleby, 

jednak spółka nie zajmuje się sprzedażą detaliczną, tylko hurtową. Przewodniczący 

RM, p. D. Malanowski, zwrócił uwagę, aby spółka częściej przeglądała i udrażniała 

kanalizację ze względu na zapchane niektóre studzienki i stąd niektóre ulice są 

podtapiane, zalewane. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyjęcia aktualizacji na lata 2024 - 2026 Wieloletniego Planu 

Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych będących w 

posiadaniu Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej "EMPEGEK" Sp. z o.o. 

w Sierpcu.  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

51/V/2024 RM  ws. przyjęcia aktualizacji na lata 2024 - 2026 Wieloletniego Planu 

Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych będących w 

posiadaniu Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej "EMPEGEK" Sp. z o.o. 

w Sierpcu - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Frej, Krzysztof Kacperski 



8. Uchwała RM ws. ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, o krótkie omówienie uchwały poprosił 

Naczelnika WOK, p. M. Zdrojewskiego, który m.in. przypomniał, iż od lat na terenie 

miasta działają cztery jednostki przedszkolne i trzy organizacyjne dysponujące 

dziewiętnastoma oddziałami, co łącznie daje 475 miejsc z limitem 25 dzieci  

w jednym oddziale. Dodał, że sieć przedszkoli uzupełniana jest oddziałami 

przedszkolnymi zlokalizowanymi w obu szkołach podstawowych. Potrzeba jest 125 

miejsc tytułem uzupełnienia tych 475 miejsc, czyli generalnie zostanie 

zabezpieczonych 600 miejsc dla dzieci, co powoduje powołanie 5 oddziałów 

przeszklonych zlokalizowanych w szkołach podstawowych – dwa oddziały 

przedszkolne w SP Nr 2 i trzy oddziały przedszkolne w SP Nr 3. W uzupełnieniu 

Naczelnik WOK dodał, że na dzień dzisiejszy do dyspozycji pozostaje jeszcze 20 miejsc 

wolnych w przedszkolach. Pan Zdrojewski poinformował jeszcze, że od 1 września na 

poziomie przedszkoli będzie 5 dzieci z Ukrainy. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy jest 

dobra obsada nauczycielska, czy są problemy z ich pozyskaniem? Naczelnik WOK 

odpowiedział, że następują różnego rodzaju zmiany, często zdarza się, że nauczyciel 

podejmuje decyzje o przeniesieniu do innej jednostki, często poza miasto. Do tego 

dochodzą też urlopy dla poratowania zdrowia, w związku z czym dyrektor musi 

rozwiązywać sytuacje kadrowe, jednak wszystkie etaty zostały zabezpieczone. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

52/V/2024 RM  ws. ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc -  

załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Frej, Krzysztof Kacperski 

9. Uchwała RM ws. przystąpienia Gminy Miasto Sierpc jako Partnera do realizacji 

projektu pn.: "Zwiększenie samodzielności seniorów w miejscu ich zamieszkania 

(RMR)", który jest współfinansowany z Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w 

ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021 - 2027. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, oddał głos Głównemu Specjaliście WPS,  

p. Ł. Wodowskiemu, który wyjaśnił, że projekt jest współfinansowany z Europejskiego 

Funduszu Społecznego Plus w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie 



dla Mazowsza. Program ten jest realizowany przez Mazowieckie Centrum Polityki 

Społecznej. Gmina Miasto Sierpc jest jednym z partnerów projektowych. Łącznie na 

Mazowszu jest takich partnerów 19, wybranych z wszystkich samorządów z terenu 

Mazowsza. Dodał, że w ramach projektu gmina ma do wykonania określone 

zadania przypisane partnerowi a głównym z nich jest objęcie usługami społecznymi 

70 osób starszych w wieku 60 plus, w tym 15 osób objętych będzie usługami z zakresu 

nowych technologii w postaci teleopieki. Projekt przewiduje też wolontariat sąsiedzki. 

Głównym założeniem odnośnie uczestników jest to, że obejmuje osoby, które nie 

brały udziału w innych projektach finansowanych ze środków publicznych, w 

szczególności  z Funduszy Europejskich dla Rozwoju Społecznego, Krajowego 

Programu Odbudowy Korpusu Wsparcia Seniorów na rok 2023, Senior Plus na lata 

2021 – 2025 z edycji 2023, co będzie weryfikowane na etapie rekrutacji uczestników. 

Na realizację tych usług Gmina Miasto Sierpc otrzymała dotację w ramach projektu 

w wysokości 1 904 737,80 zł. Na terenie miasta partnerem w realizacji projektu będzie 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Sierpcu. Pan Wodowski w uzupełnieniu dodał, 

że całkowita wartość projektu wynosi 21 916 720 zł, w tym kwota dotacji 20 820 884 zł 

i nie jest wymagany wkład własny Gminy Miasta Sierpc a realizacja obejmuje okres 

od 1 stycznia 2024 r. do 30 czerwca 2027 r. Radna, p. B. Gil, zapytała czy z tego 1 mln 

900 tyś. zł będzie mógł korzystać również Dom Dziennego Pobytu Przyszłość, czy nie, 

czy jest on przeznaczony dla 70 osób niezwiązanych z tym domem? Pan Wodowski 

odpowiedział, że projekt jest skierowany do indywidualnych odbiorców więc na 

pewno placówka tego typu nie może korzystać z takich usług, poza tym projekt 

dotyczy osób, które nie są objęte usługami społecznymi z innych środków 

publicznych, czyli w zasadzie jest to dofinansowanie na nowe osoby, które nie 

korzystały z usług wcześniej. Radna, p. J. Szewczykowska, zapytała, czy w przypadku 

opieki sąsiedzkiej jest z taką osobą zawierana umowa, która otrzyma za tę opiekę 

wynagrodzenie, czy będzie zawierała umowę z MOPS i to MOPS będzie 

koordynował cały projekt? Pan Wodowski wyjaśnił, że w przypadku wszystkich usług 

wybierani będą opiekunowie, z którymi będą zawarte umowy zlecenia a będą one 

zawarte z miastem, ponieważ miasto jest realizatorem. MOPS jest wsparciem  

w realizacji ze względu na wiedzę o osobach, zapotrzebowaniu oraz  

o zatrudnionych pracownikach socjalnych, którzy znają potrzeby lokalne, jak również 

na prowadzeniu diagnozy uczestników. Dodał, iż przy usługach sąsiedzkich 

wsparciem może być sąsiad, nie może być to osoba z rodziny. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przystąpienia Gminy Miasto Sierpc jako Partnera do realizacji 

projektu pn.: "Zwiększenie samodzielności seniorów w miejscu ich zamieszkania 

(RMR)", który jest współfinansowany z Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w 

ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021 - 2027. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

53/V/2024 RM  ws. przystąpienia Gminy Miasto Sierpc jako Partnera do realizacji 

projektu pn.: "Zwiększenie samodzielności seniorów w miejscu ich zamieszkania 

(RMR)", który jest współfinansowany z Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w 

ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021 - 2027 - 

załącznik nr 9 

 Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Waldemar 

Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, 

Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Długokęcki 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Frej, Krzysztof Kacperski 

10. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Piastowska 25B. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, tytułem wstępu powiedział, iż jest to ciąg 

dalszy podjętej decyzji o sprzedaży mieszkańcom lokali, w których zamieszkują a 

następnie poddał pod głosowanie kolejno następujące po sobie uchwały w tym 

przedmiocie do pkt. 14 włącznie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Piastowska 25B. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

54/V/2024 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Piastowska 25B - załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Frej, Krzysztof Kacperski 

11. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 21. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 21. 



Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

55/V/2024 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 21-  

załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Frej, Krzysztof Kacperski 

12. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 25. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 25. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

56/V/2024 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 25 -  

załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Frej, Krzysztof Kacperski 

13. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Wiosny Ludów 9. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 



lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Wiosny Ludów 9. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

57/V/2024 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Wiosny Ludów 9 - załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Frej, Krzysztof Kacperski 

14. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Wyzwolenia 2. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Wyzwolenia 2. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

58/V/2024 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Wyzwolenia 2 - załącznik nr 14 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Frej, Krzysztof Kacperski 

15. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości na rzecz Powiatu 

Sierpeckiego. 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Burmistrz, p. J. Perzyński, informując, że 

przedmiotem darowizny jest bardzo wąski pasek terenu wzdłuż ul. Świętokrzyskiej 



znajdujący się w jej pasie drogowym, który jest prawdopodobnie efektem jakiegoś 

rodzaju wcześniejszych podziałów i dobrze by było przekazać go powiatowi, skoro  

i tak jest to pas drogowy powiatu, którym on zarządza. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości na rzecz Powiatu 

Sierpeckiego. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

59/V/2024 RM  ws. wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości na rzecz Powiatu 

Sierpeckiego - załącznik nr 15 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Frej, Krzysztof Kacperski 

16. Uchwała RM ws. nadania nazwy nowo powstałej ulicy w Sierpcu. (punkt zdjęto z 

porządku obrad) 

Przewodniczący Komisji ds. nazewnictwa ulic i placów, p. Z. Długokęcki, 

poinformował o terminie posiedzenia Komisji w dniu 5 września br. o godz. 15:00. 

 17. Uchwała RM ws. określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania terminu spłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Miasto Sierpc lub jej 

jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 

organów uprawnionych do udzielania tych ulg. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił o głos Naczelnik WAG,  

p. W. Szpejcher, która wyjaśniła, że projekt uchwały został przedłożony, ponieważ 

dotychczasowa uchwała określająca wszystkie zasady wskazane w tytule przestały 

obowiązywać z dniem 31 grudnia 2023 r. Zostało opublikowane nowe 

rozporządzenie Komisji Unii Europejskiej, z którego wynikają nowe zasady i terminy 

obowiązywania sposobu i zasad udzielania ulg i pomocy de minimis, które to zostały 

zawarte w treści uchwały. Radna, p. B. Gil, zapytała o zapisy w paragrafie 7 i 8 

uchwały. Pani Szpejcher odpowiedziała, że takie zasady były przyjęte również  

w innych gminach, gdzie to funkcjonuje. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania terminu spłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Miasto Sierpc lub jej 



jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 

organów uprawnionych do udzielania tych ulg. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

60/V/2024 RM  ws. określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania terminu spłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Miasto Sierpc lub jej 

jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 

organów uprawnionych do udzielania tych ulg - załącznik nr 16 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Frej, Krzysztof Kacperski 

18. Uchwała RM ws. udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Mazowieckiego. 

W tym punkcie głos zabrał Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśniając, iż jest to pokłosie 

wcześniejszej uchwały o udzieleniu pomocy rzeczowej dla Województwa 

Mazowieckiego a dotyczy projektu wykonywanego przez firmę Vivalo na terenie 

miasta Sierpc od torów kolejowych do poczty. Jest to dokumentacja techniczna 

modernizacji przebiegu drogi wojewódzkiej i zakłada przebudowę zarówno Placu 

Wyszyńskiego, całej ul. Piastowskiej aż do granic miasta, w kierunku na Piaski. Radna, 

p. B. Gil, zapytała, ilu metrów dotyczy ta pomoc w sumie 181 tyś. zł? Burmistrz 

odpowiedział, że ta pomoc nie dotyczy metrów, tylko wykonania projektu 

technicznego a zakres drogowy jest zawarty w uzasadnieniu, czyli dwa odcinki do 

ronda, miedzy pocztą a rondem – ok. 640 m i za rondem - 276 m do torów 

kolejowych. Ad vocem Radny, p. K. Skrzyński, dodał, że Komisja Bezpieczeństwa 

również uczestniczyła w tych rozmowach i poprosił Burmistrza o przedstawienie 

kosztów całego odcinka, ile środków pochodzi od Marszałka a ile od miasta? 

Burmistrz odpowiedział, że łącznie będzie to koszt w granicach pół miliona złotych, 

to jest koszt projektowy leżący po stronie Marszałka a koszt realizacji tego zadania to 

będzie kilkanaście milionów złotych. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

61/V/2024 RM  ws. udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego - 

załącznik nr 17 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Frej, Krzysztof Kacperski 

19. Uchwała RM ws. przystąpienia do Związku Miast Polskich. 

Wyjaśnień do projektu uchwały również udzielił Burmistrz, p. J. Perzyński, informując, 

że Związek Miast Polskich jest to organizacja samorządowa zrzeszająca od wielu lat 

kilkuset samorządowców działających wspólnie w temacie legislacyjnym i wsparcia 

sejmu Rzeczypospolitej Polskiej w zmianach. Wspiera samorządowców różnymi 

szkoleniami, przygotowuje spotkania samorządowe, na których podejmowane są 

dyskusje na temat współpracy samorządowców oraz przeprowadza bardzo dużą 

część analiz. Obecnie zajmuje się wspieraniem samorządowców w środkach 

szwajcarskich. Są to projekty, który samorządy mogą do końca roku składać i Sierpc 

również mógłby o środki z funduszy szwajcarskich aplikować a udział w tej 

organizacji będzie dodatkowym atutem przy ocenie wniosków a na pewno umożliwi 

dostęp do ekspertów Związku Miast Polskich. Dodał, że na ten rok składka jest 

proporcjonalna do czasu, w którym miasto uczestniczy, czyli za 4 miesiące. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, ile wynosi składka? Burmistrz 

odpowiedział, że cennik jest ustalany w zależności od ilości mieszkańców i przy 

najmniejszych gminach jest to 0,40 zł na rok od jednego mieszkańca i jest to kwota 

kilku tysięcy złotych, w tym roku 3 – 4 tyś. zł. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy Burmistrz 

będzie korzystał ze wszystkich szkoleń, spotkań samorządowych i czy diety za udział 

w posiedzeniach i zwrot kosztów podróży dla członków zarządu i komisji będzie 

wypłacał związek, czy miasto? Burmistrz odpowiedział, że to związek w ramach 

składek opłaca, jeśli jest taka konieczność, bo nie wszyscy działają odpłatnie 

zarządowi a Burmistrz w zarządzie nie będzie. Idzie tam nie dla stanowisk a dla 

wiedzy, którą można pozyskać. Natomiast w szkoleniach nie tylko burmistrzowie 

mogą brać udział, ale także pracownicy, czy osoby związane z urzędem w ramach 

zaangażowania w projekt. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przystąpienia do Związku Miast Polskich. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

62/V/2024 RM  ws. przystąpienia do Związku Miast Polskich - załącznik nr 18 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 



Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Frej, Krzysztof Kacperski 

20. Uchwała RM ws. zwolnień z podatku od nieruchomości w ramach pomocy de 

minimis. 

W tym punkcie Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, oddał głos Skarbnik,  

p. K. Joniak, która wyjaśniła, że uchwała ta określa szczegółowe warunki, jakie 

przedsiębiorca musi spełnić, aby otrzymać z Gminy Miasta Sierpc pomoc de minimis, 

czyli zwolnienie z podatku od nieruchomości. Dodała, iż załącznikiem do tej uchwały 

jest program pomocy wskazujący szczegółowe warunki oraz kto i w jakim okresie 

może skorzystać z tej pomocy. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy to jest dla Sierpczan  

w Sierpcu, czy to jest dla Sierpczan i ludzi z Polski i ludzi z zagranicy, którzy będą 

inwestować w Sierpcu? W odpowiedzi Skarbnik wyjaśniła, iż uchwała wskazuje,  

że chodzi tutaj o terytorium Sierpca, jeśli podatnik przyjdzie z innego miasta bądź 

kraju i zainwestuje w Gminie Miasto Sierpc, będzie miał tutaj swoja siedzibę i będzie 

przedsiębiorcą naszego miasta, to będzie mógł skorzystać z takiej pomocy. Radna, 

p. J. Szewczykowska, dopytała o system, w którym jest informacja o wysokości 

wykorzystanej pomocy de minimis przez przedsiębiorców, aby nie przekroczyli kwoty 

300 tyś Euro. Skarbnik potwierdziła, że tak jest. Radna, p. B. Gil, dopytała, czy np. 

Biedronka kupując ziemię i budując nowy sklep również dostanie pomoc, jako na 

nową inwestycję. Skarbnik odpowiedziała, że jest tu mowa o przedsiębiorcy, czyli 

każdy przedsiębiorca może wystąpić o taką pomoc i nie można ich dyskryminować, 

bo wtedy nie będzie to już pomoc publiczna. Radna, p. J. Szewczykowska, zapytała, 

czy ograniczenie 300 tyś. Euro dotyczy okresu jednego roku, czy kilku lat. Jaki czas 

obowiązywania jest tej pomocy. Pani Joniak wyjaśniła, iż pomoc ta jest w okresie  

3 lat i w tym okresie przedsiębiorca nie może przekroczyć tej kwoty. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zwolnień z podatku od nieruchomości w ramach pomocy de 

minimis. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

63/V/2024 RM  ws. zwolnień z podatku od nieruchomości w ramach pomocy de 

minimis - załącznik nr 19 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Rudowski 



NIEOBECNI (2) 

Joanna Frej, Krzysztof Kacperski 

21. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, również poprosił o głos Skarbnik, p. K. Joniak, 

która omówiła najważniejsze zmiany w uchwale budżetowej, m.in. cyberbezpieczna 

Gmina Miasto Sierpc, na które zostały pozyskane środki Unii Europejskiej w kwocie 

145 648,77 zł i środki budżetu państwa 27 742,62 zł dedykowane na zakup nowego 

sprzętu i oprogramowania związane z cyberbezpieczeństwem Urzędu Miejskiego  

w Sierpcu. W związku z wprowadzonym 15 lipca 2024 r. nowym rozporządzeniem  

w sprawie zmiany szczegółowej klasyfikacji dochodów i wydatków zostają zmienione 

niektóre paragrafy klasyfikacji budżetowej, które właściwie mają nowe zapisy  

w brzmieniu i każda gmina ma 3 miesiące od dnia podjęcia rozporządzenia na 

zaktualizowanie nowych zapisów. Kolejną zmianą jest kwota 214 266 zł przekazana 

na opracowanie Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Miasto Sierpc i 181 056 zł 

to jest opracowanie dokumentacji projektowo – wykonawczej dla zadania 

rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 541 na terenie miasta Sierpc i to jest ta pomoc 

rzeczowa, przekazywana w formie dokumentacji technicznej. Następnie Skarbnik 

wymieniła nowe zadanie, jakim jest budowa żłobka w mieście Sierpc w ramach 

programu Maluch Plus 2022 do 2029, kwota 150 000 zł i chodzi tu o dokumentację na 

budowę żłobka. Pani Joniak poinformowała też o zadaniu, którym jest przywrócenie 

infrastruktury kulturalnej poprzez budowę sceny koncertowej wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą, kwota 157 100 zł z przeznaczeniem na projekt sceny. Radna, p. B. Gil, 

zapytała, o wymienione w załączniku majątkowym zapisy dotyczące budowy 

kompleksu sportowego typu ORLIK z budynkiem sanitarno – szatniowym w Sierpcu  

i toru rowerowego, gdzie to będzie? Burmistrz wyjaśnił, że budowa ORLIKA będzie na 

terenie boiska przy ul. Witosa a jeśli chodzi o Pomp Truck, to będzie zlokalizowany  

w dolinie rzeki Sierpienicy. Ewentualnie druga lokalizacja dotyczy okolic boiska przy 

ul. Witosa. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

64/V/2024 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok - załącznik nr 20 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar 

Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, 

Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Artur Dariusz Balcerowski 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Frej, Krzysztof Kacperski 



22. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2024 – 

2040. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ponownie udzielił głosu Skarbnik, p. K. Joniak, 

która wyjaśniła, iż wcześniejsze zmiany, przegłosowane w poprzednim punkcie, 

zostały przerzucone do formy tabelarycznej uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. Następnie wymieniła zadania, które spowodowały wprowadzenie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. Radny, p. K. Skrzyński, zwrócił uwagę na 

przejęzyczenie dotyczące wyrażenia „opaska asfaltowa wokół przedszkoli”, chyba 

chodzi tu opaskę z kostki. Pani Joniak przytoczyła ponownie całą nazwę zadania 

„budowa opaski przy budynku Zespołu Przedszkoli Miejskich w Sierpcu”. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2024 – 

2040. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

65/V/2024 RM  ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2024 – 

2040 - załącznik nr 21 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar 

Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, 

Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Artur Dariusz Balcerowski 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Frej, Krzysztof Kacperski 

23. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna, p. B. Gil, odczytała treść interpelacji, które zostały złożone na piśmie – 4 

interpelacje. Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. 

Ksero dołączone do protokołu - załącznik nr 22.  

Radny, p. K. Skrzyński, poprosił o wyjaśnienia dotyczące zapisu w wydatkach „system 

opieki nad dziećmi do lat trzech z zabytkami, 150 000 zł”, co będzie obejmowała 

rewitalizacja parku miejskiego Jeziórka, 295 000 zł, „rewitalizacja terenów przyległych 

do dworca PKP, w tym wieży ciśnień wraz z budową strażnicy”, 135 000 zł, co jest 

planowane? Zapytał też o ponad 6 mln zł na poprawę bezpieczeństwa na drogach 

publicznych w mieście Sierpc, czy chodzi tu tylko o zmianę oświetlenia, czy też  

w tych 6 mln jest coś więcej? Kolejne pytanie dotyczyło 342 000 zł a później jeszcze 

60 000 zł Mazowsze bez smogu, czyli ok. 400 000 zł, co jest planowane w tej kwocie? 



 24. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz, p. J. Perzynski, odpowiedział, że na interpelacje dotycząca ul. Narutowicza 

odpowie na piśmie. Informacji udzielił na temat terenu wokół dworca kolejowego. 

Wyjaśnił, iż na temat festiwalu Smaków informacje będą dostępne na początku 

października oraz odpowiedział na temat przecieku w CKiSZ w Sierpcu. 

W kwestii pytań Radnego Skrzyńskiego Burmistrz wyjaśnił, że te 150 000 zł to jest 

dokumentacja żłobka. Jeśli chodzi o Jeziórka, to głównym celem jest wymiana po 

kilkunastu latach nawierzchni Hanse Grande a za kwotę ponad 20 000 zł zostanie 

uzupełniona roślinność wokół Jeziórek. Kwota 135 000 zł na otoczenie dworca, 

dotyczy remontu wieży cisnień, która będzie miejscem spotkań kulturalnych, może 

będzie miała parametry wieży widokowej z dostępem dla osób niepełnosprawnych 

oraz zmodernizowaną klatką schodową. W ramach tego projektu przygotowana jest 

koncepcja Strażnicy OSP, gdzie swoje miejsce znalazłaby Miejska Młodzieżowa 

Orkiestra Dęta. W temacie lamp Burmistrz poinformował, że chodzi o kwotę  

ok. 7 mln zł., na co składa się wymiana prawie 2 000 lamp w Sierpcu, nowe 

oświetlenie na Pl. Chopina, łącznie z infrastrukturą podziemną, będą to też prace 

naprawcze, jeszcze w tym roku będzie uruchomiona procedura związana z wymianą 

oświetleń na ledowe w niektórych jednostkach organizacyjnych miasta. Mazowsze 

bez smogu, są to projekty ekodoradcze, kwota ponad 1 mln 200 tyś. zł. Za te środki 

zatrudniony będzie pracownik, który będzie nadzorował kwestie spalania w piecu 

nieodpowiednich materiałów, dron kontrolujący, szereg szkoleń, materiałów 

promocyjnych i na ten rok jest zaplanowane 300 000 zł. w uzupełnieniu Burmistrz 

powiedział, że na wszystkie interpelacje otrzymane na piśmie również udzieli 

informacji w formie pisemnej. 

Do interpelacji dotyczącej ul. Narutowicza odniosła się również Radna,  

p. J. Szewczykowska, stwierdzając, iż są tam linie. Ad vocem do wypowiedzi Radnej 

Szewczykowskiej odniosła się Radna, p. B. Gil. 

Odnośnie smogu na terenie miasta Sierpca wypowiedział się Radny, p. K. Skrzyński, 

informując m.in., że był ten temat również poruszany na Komisji Bezpieczeństwa. 

Odniósł się też do Budżetu Obywatelskiego Mazowsza, gdzie było określone 

kilkanaście przejść dla pieszych od oświetlenia i zwiększenia bezpieczeństwa, była 

też ujęta zatoczka przy SP Nr 2, którą przejęło miasto, nie Marszałek. Niestety,  

o przejściach dla pieszych nic dalej nie słychać. Zapytał, czy Burmistrz ma jakąś 

wiedzę na temat przejść dla pieszych budowanych na drogach wojewódzkich? 

Burmistrz udzielił odpowiedzi w kwestii smogu. Jeśli chodzi o budżet obywatelski, to 

większość działań z nim związanych będzie realizowane w ramach MZDW. Dodał, że 

prawdopodobnie 5 października będzie miał możliwość spotkania  

z przedstawicielami MZDW, jak i z Marszałkiem na otwarcie obwodnicy i zapyta, co 

dalej z tym projektem. Ad vocem Radny, p. K. Skrzyński, powiedział, że członkowie 

Komisji Bezpieczeństwa będą proponować w nowym budżecie przebudowę tych 

przejść dla pieszych, które są na ulicach miejskich, aby poprawić widoczność, bo jest 

ona tragiczna. 

 25. Sprawy różne. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, podziękował Radnym za liczny udział  

w Narodowym Dniu Pamięci Powstania Warszawskiego a szczególnie dla pocztu 



sztandarowego, Radnej, p. B. Gil, Radnemu, p. K. Rudowskiemu, w składzie którego 

również się znajdował. Poinformował o terminie kolejnej sesji w dniu 25.09.2024 r. 

Radny, p. Z. Długokęcki, złożył podziękowania Naczelnikowi WIR, p. B. Ciemieckiemu, 

oraz Prezesowi ZGKiM, p. W. Kulińskiemu, za uporządkowanie terenu przy targowisku 

miejskim oraz Radnemu, p. P. Bukowskiemu, za zaangażowanie w prace Komisji  

ds. nazewnictwa ulic i placów. 

Na zakończenie Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, złożył życzenia z okazji 

zbliżającego się nowego roku szkolnego zarówno uczniom, rodzicom, jak i 

nauczycielom. 

Radny, p. K. Skrzyński, poinformował o planowanej w dniu 16 lub 17 września komisji 

Bezpieczeństwa. 

 26. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady V sesji IX kadencji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

Dariusz Malanowski   

 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

Beata Kowalska 


